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Geachte raads- en commissieleden, 
 
 
Waarover gaat deze brief? 
Deze brief gaat over de schriftelijke vragen die gesteld zijn door de fractie Burgerbelangen Dinkelland, met 
betrekking tot het onderwerp GGD Jeugdzorg waaronder het GGiD. 
 
Ons besluit 
In onze vergadering hebben wij besloten de schriftelijke vragen middels deze raadsbrief te beantwoorden. 
 
Toelichting 
 
Vraag 1: Hoe groot is het bedrag dat wij als Dinkelland extra moeten bijbetalen? 
Vraag 2: Hoe groot is het totale bedrag dat wij uiteindelijk betaald hebben aan deze niet geleverde 
software? 
 
Antwoord op vraag 1 en 2: 
Zoals door het college in raadsbrief 102 vermeld, bedraagt het totale bedrag wat de gemeente Dinkelland in 
2022 heeft moeten bijdragen aan SamenTwente om de kosten te dekken en een reservering op te bouwen 
voor de aanbesteding van een nieuw dossier € 53.349,-. 
 
Af te boeken bedrag GGiD 
In raadsbrief 102 staat ook dat het algemeen bestuur van SamenTwente op 2 november besloten heeft om 
te stoppen met het ontwikkelen van het GGiD en de gedane investering van € 4,16 miljoen af te boeken in 
2022. Voor Dinkelland betekende dit dat er een bedrag van € 171.480 in 2022 afgeboekt moest worden. 
 
Inzetten bestemmingsreserve GGiD en aanbestedingskosten nieuw dossier 
Op 14 december heeft het algemeen bestuur besloten een bestemmingsreserve in te zetten van c.a. € 1,7 
miljoen. Het aandeel van Dinkelland in deze bestemmingsreserve is € 70.571,-. Deze reserve was speciaal 
gevormd voor het GGiD ter dekking van een deel van de kosten en valt vrij. Daarnaast is er een 
bestemmingsreserve ingesteld voor de kosten voor de aanbesteding voor een nieuw digitaal dossier. Deze 
reserve bestaat uit € 500.000 en het aandeel van Dinkelland in het instellen van deze reserve bedraagt € 
20.611. 
 
Definitieve verrekening 
Het algemeen bestuur heeft in meerderheid vervolgens besloten om afgerond € 2,95 miljoen in rekening te 

 



brengen bij de gemeenten. Het aandeel van Dinkelland in deze € 2,95 miljoen bestaat uit € 121.520. Op het 
bedrag van € 2,95 miljoen worden daarnaast de vrijvallende bestemmingsreserves van in totaal € 1,62 
miljoen in mindering gebracht. Het aandeel van Dinkelland in deze vrijvallende reserves bedraagt € 68.171,-. 
Binnen het restantbedrag zitten kosten voor de afboeking van het GGiD, maar ook kosten die GGD Twente 
nog verwacht te maken voor de evaluatie. Ook is budget opgenomen voor het aanschaffen van een nieuw 
dossier. Voor beiden is een bestemmingsreserve ingesteld, zodat het algemeen bestuur de besteding van 
deze middelen goed kan monitoren. Voor Dinkelland bestaat het restantbedrag om af te boeken uit € 
53.349,-. 
 
Samenvattend: 
Voor Twente: € 4.160.000 - € 1.700.000 + € 500.000 - € 1.620.000 = € 1.329.000,- 
Voor Dinkelland: € 171.480 - € 70.571 + € 20.611 - € 68.171 = € 53.349,- 
 
Vraag 3: Wij worden ongerust over het feit dat in hetzelfde krantenbericht staat dat de GGD Twente 
alvast een half miljoen euro voor aanbesteding aan een nieuwe opdracht om een digitaal 
jeugddossier te ontwikkelen reserveerd? In hoeverre heeft de GGD geleerd van dit debacle? 
Vraag 4: Heeft de GGD een uitgebreide evaluatie verricht en de uitkomsten gedeeld met Dinkelland? 
Vraag 5: Is dit overlegd met de Twentse Gemeenten om een half miljoen Euro te reserveren? 
 
Antwoord op vraag 3, 4 en 5: 
Stoppen met het GGiD betekent dat vanuit rechtmatigheidsvereisten een nieuwe aanbesteding moet worden 
vormgegeven. GGD Twente reserveert het bedrag van een half miljoen euro niet voor een nieuw 
ontwikkeltraject. Deze reserve komt voort vanuit de vraag van het algemeen bestuur van SamenTwente in 
de vergadering van 2 november om te komen tot ingebruikname van een nieuw bestaand digitaal dossier 
voor de jeugdgezondheidszorg. Bij dit procesvoorstel is ook gevraagd om een dekkingsvoorstel. Met andere 
woorden, het algemeen bestuur heeft op 2 november aangegeven dat er een digitaal dossier voor de 
jeugdgezondheidszorg ‘van de plank’ aangeschaft zal moeten worden. Er wordt dus geen nieuw dossier 
ontwikkeld. 
Op 14 december is het procesvoorstel voorgelegd aan het algemeen bestuur van SamenTwente inclusief het 
dekkingsvoorstel voor de aanbesteding voor een nieuw digitaal dossier in de jeugdgezondheidszorg. Het 
algemeen bestuur van SamenTwente heeft hier tijdens de vergadering van 14 december mee ingestemd. 
 
De structurele kosten van een nieuw dossier worden gedekt binnen de bestaande begroting van GGD 
Twente. Structurele kosten zijn licentiekosten, daarvoor zit een bedrag in de begroting van GGD Twente. 
Hieruit worden op dit moment ook de licentiekosten betaald aan de huidige leverancier. De half miljoen euro 
is benodigd voor incidentele kosten rondom het aangaan van een aanbestedingstraject, juridische kosten en 
implementatiekosten. 
 
Er wordt samen met de andere twee GGD'en gezocht naar een extern deskundige die een onafhankelijke 
evaluatie kan uitvoeren. Er is gekozen om gezamenlijk te evalueren, omdat het grootste deel van het proces 
samen is gedaan. Het zou niet efficiënt zijn om het gezamenlijke proces apart van elkaar (3x) te evalueren. 
Er is wel ruimte voor een eigen onderdeel in de evaluatie, waarin specifieke punten voor Twente worden 
meegenomen. Voor de aansturing van de evaluatie wordt een klankbordgroep gevormd waarin drie 
algemeen bestuursleden uit elke regio plaatsnemen. Hierin zullen ook drie Twentse gemeenten plaats 
nemen. De uitkomsten van de evaluatie worden verwacht in het najaar van 2023. 
 
Vraag 6: En in hoeverre gaat de Gemeente Dinkelland zich hiermee bemoeien? 
 
Antwoord op vraag 6: 
Het college zal namens de gemeente Dinkelland voorstellen om een agendapunt "stand van zaken digitaal 
dossier Jeugdgezondheidszorg" toe te voegen als terugkerend agendapunt aan de agenda van de 
vergadering van het algemeen bestuur van SamenTwente. 
 
Waarom deze raadsbrief? 
Op basis van artikel 35 van het Reglement van Orde kan een raadslid schriftelijke vragen stellen aan het 
college. Schriftelijke vragen worden door het college beantwoord middels een raadsbrief. Wij stellen u voor 
deze raadsbrief voor kennisgeving aan te nemen. 
 
 
 
 
 
 



Heeft u nog vragen? 
Neem dan contact op met de raadsgriffier. Deze zal uw vragen aan ons college kenbaar maken. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Dinkelland, 

 
de secretaris 

 
 
Drs. C.H.A.A. Luttikhuis 

de burgemeester 
 

 
J.G.J. Joosten 


